
ACTA REUNIÓ AMB ENTITATS ESPORTIVES 

Lloc: L’Espai 

Dia: 26/03/2019 

Hora: 20.30 

Hi assisteixen les següents entitats esportives: 

Club Tenis Prats  

Unió Excursionista 

S’excusen: 

Club Bàsquet Prats, Unió Ciclista Lluçanès, Club Natació,  Futbol Club Pradenc 

Ocellaires i Set de córrer 

Alcalde i regidor d’esports: Isaac Peraire 

Regidor oposició: Judit Boatella 

Tècnica d’esports del Consorci: Sara Sucarrats 

Assistenta social: Iolanda Comelles 

Secretària: Blanca López (tècnica d’esports) 

L’ordre del dia a seguir era: 

1. Aprovació acta anterior. 

L’alcalde comenta que s’ha rebut per correu electrònic, però que n’hi ha en 
paper per donar-hi un cop d’ull, queda aprovada. 

2. Beques esportives 2019 

Prenen la paraula la Iolanda i la Sara com a tècniques encarregades de la 
gestió de les beques esportives. 



Aquesta subvenció fa temps que es dóna a Prats gràcies a una línia de 
subvencions de la Diputació de Barcelona. 

El curs passat alguna de les entitats proposava fer algun canvi en la manera 
d’atorgar-les ja que creien que es donaven tard. 

L’única opció que s’ha trobat es avançar quinze dies les sol·licituds que de cara 
al curs 2019-2020 es faran del 2 al 18 de setembre. S’intentarà també que la 
resolució de les mateixes sigui també més ràpida que en edicions anteriors. 

Es proposa també que els clubs que tinguin nens amb beca puguin retornar un 
document de seguiment per valorar tant l’assistència del nen o nena com altres 
aspectes a tenir en compte. 

Es comenta també que es donen dues línies de beques. Les d’hivern i les 
d’estiu encarades a cursets de natació i abonaments de la piscina.  

3. Valoració del projecte Valors’up. 

La tècnica del consorci i l’assistenta social comenten que el projecte ha 
finalitzat amb la formació als entrenadors de diferents esports. 

La valoració ha estat molt bona per part dels participants en el projecte, tant 
entrenadors, com entitats implicades. 

Es vol anar donant continuïtat al projecte amb xerrades a les escoles i a 
l’institut bianualment.  

Sorgeix la idea de fer una escola esportiva per a per a petits i grans (per evitar 
l’abandonament de la pràctica de l’esport). 

4. Calendari 2019 

Es fa un recordatori a les entitats que passin les activitats durant l’any per evitar 
que hi hagi duplicitats i per tenir-ho en compte a l’hora de poder-ho publicitar. 

5. Festa de l’esport 2019 

Es fa un recordatori que en les tres últimes edicions s’ha fet un diumenge al 
matí amb una mostra dels diferents esports en format gimcana. 

Es proposen dues dates possibles per aquest 2019 sempre i quan les entitats 
hi vulguin o puguin participar-hi. 

Les dates són: 19 i 26 de maig. 

6. Subvencion 2019 



S’informa de les subvencions demanades a la Diputació de Barcelona en àmbit 
d’esports: 

Beques esportives: 5500€ 

Activitats esportives locals: 5000€. Aquesta subvenció inclou programes i 
esdeveniments esportius, o sigui activitats que es puguin realitzar durant tot 
l’any o bé puntuals. 

Material inventariable: 3000€. En aquesta edició s’ha optat per demanar el terra 
de cautxú de la zona de calistència davant del pavelló. 

Caminades (marxa nòrdica): 2000€. Dins el programa a Cent cap els 100 (per 
la gent gran). 

Promoció de la salut: 3440€. Adreçat a activitats relacionades amb el món de la 
salut: caminades saludables.... 

En la part més de projectes tècnics s’ha dement la inclusió de la ruta de Sant 
Andreu dins els itineraris esportius de la Diputació. Es tracta d’un estudi de les 
possibles necessitats de la ruta per incloure’l en els esmentats itineraris. 

D’altra banda també s’ha demanat un estudi d’eficiència energètica de tota la 
zona esportiva: camp de futbol, tennis i pàdel. 

També es comenta  que des de Diputació s’ha renovat el catàleg de préstec de 
material esportiu.  

https://www.diba.cat/web/esports/material_prestec/cataleg_material 

Aquest material es pot demanar sempre que es necessiti, és un servei gratuït i 
l’únic que s’ha de fer és anar a buscar-ho i tornar-ho. 

7. Informacions diverses 

L’UE Prats demana com està el tema  de fer un recorregut de llarga distància 
per tot el Lluçanès ja que en una reunió amb el Consorci se n’havia parlat. La 
Sara comenta que no ha acabat de sortir bé perquè no ha sortit gent que vulgui 
participar de l’organització. 

L’alcalde procedeix a comentar que s’ha remodelat el circuit d’orientació i que 
diumenge 31 de març es fa la inauguració. Que actualment ja s’estan tenint 
força demandes de part d’escoles i particulars per veure com funcionarà...

https://www.diba.cat/web/esports/material_prestec/cataleg_material

